
  
 

 
 

Protokół nr 13/2025 
z posiedzenia Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki Finansowej  

Rady Miasta Płocka, 
które odbyło się 23 kwietnia 2025 roku 

 
Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 15.30 
Posiedzenie zakończyło się o godz. 16.06 

Stan członków Komisji – 6 
Obecnych – 5  
 
Lista obecności członków Komisji stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
Lista obecności osób zaproszonych stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 
Spotkanie prowadził Pan radny Tomasz Kominek – wiceprzewodniczący komisji. 
 
1. Przyjęcie porządku posiedzenia. 
2. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki Finansowej  
z 26 marca 2025 roku. 
3. Funkcjonowanie PZOZ Sp. z o.o. pod względem zabezpieczenia usług medycznych 
i specjalistycznych mieszkańców Płocka – informacje o kontraktach z NFZ na rok 2025  
i realizacji kontraktów w 2024 roku. Informacja o Nocnej i Świątecznej Pomocy Medycznej 
realizowanej w trzech głównych podmiotach w Płocku. 
4. Gospodarka odpadami komunalnymi w Płocku – dochody i wydatki w ramach budżetu 
miasta Płocka z podziałem na rodzajowość za lata 2020-2024. Przedstawienie wysokości 
umów z odbiorcami odpadów komunalnych za wskazane lata. 
5. Omówienie projektów uchwał na najbliższą sesję Rady Miasta Płocka w następujących 
sprawach: 

1) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy-Miasto Płock na lata 2025-2051 (druk 
nr 253),  

2) zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta Płocka na rok 2025 (druk nr 254), 
3) wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników ochotniczych straży 

pożarnych i kandydatów na strażaków ratowników ochotniczych straży pożarnych 
funkcjonujących na terenie Gminy-Miasto Płock (druk nr 244), 

4) szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania, odraczania terminu zapłaty lub 
rozkładania na raty spłaty oraz niedochodzenia należności pieniężnych  
o charakterze cywilnoprawnym i niepodatkowych należności budżetowych  
o charakterze publicznoprawnym, przypadających Gminie-Miasto Płock lub jej 
jednostkom organizacyjnym, warunków dopuszczalności pomocy de minimis  
w przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc de minimis oraz wskazania 
organów i osób do tego uprawnionych (druk nr 252),  

5) odwołania opiekuna Młodzieżowej Rady Miasta Płocka (druk nr 241), 
6) wyboru opiekuna Młodzieżowej Rady Miasta Płocka (druk nr 242), 
7) nadania medalu „Zasłużony dla Płocka” Panu Ryszardowi Olczukowi (druk nr 243). 

6. Sprawy różne. 
7. Zakończenie posiedzenia. 
 
 



2 

Ad pkt. 1 
Przyjęcie porządku obrad. 
 
Pan radny Tomasz Kominek Wiceprzewodniczący Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedział: „Drogi Panie z obsługi możemy zaczynać również. Państwo… Panowie 
radni rozumiem, że zgłaszają pełną gotowość. Zatem, szanowni Państwo, dzień dobry, witam 
na kolejnej Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki Finansowej. W związku z prośbą Pani 
przewodniczącej Marty Krasuskiej dotyczącej jej nieobecności postaram się dynamicznie 
przeprowadzić dzisiejsze obrady. Ponadto chciałbym zaznaczyć, że Pan przewodniczący 
Tomasz Maliszewski zgłaszał kilkuminutowe spóźnienie. Niemniej jednak, żebyśmy mogli 
kontynuować dzisiejsze obrady prosiłbym w tym przypadku Panów radnych o sprawdzenie 
obecności w systemie e-Sesja. Bardzo proszę. Damy jeszcze chwilkę Panu radnemu 
przewodniczącemu Romanowi. Niemniej jednak widzę, że jest obecny na sali, prosiłbym tylko 
o odpowiednie naciśnięcie przycisku. Bardzo podobnie z Panem radnym, prezydentem 
Mirosławem. Czy proszą Panowie o pomoc w obsłudze technicznej czy…?” 
 
[głosy z sali niezrozumiałe] 
 
Pan radny Tomasz Kominek Wiceprzewodniczący Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedział: „OK. Dobrze. Zatem jeżeli Państwo pozwolą to hybrydowo 
przeprowadzimy sprawdzenie obecności. Mamy – że tak powiem – również świadomość tego, 
że Pan radny Mirosław Milewski jest obecny na sali.” 
 
Wynik głosowania (sprawdzenie obecności): 
4 głosy – za 
0 głosów – przeciw 
0 głosów – wstrzymujących się. 
 
Pan radny Mirosław Milewski podczas całego posiedzenia głosował ręcznie. 
 
Pan radny Tomasz Kominek Wiceprzewodniczący Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedział: „Zatem możemy kontynuować dzisiejsze obrady Komisji Skarbu, 
Budżetu i Gospodarki Finansowej. Mając świadomość… Witamy serdecznie Pana skarbnika  
i w tym wyjątkowym dniu pozwolę sobie w imieniu komisji życzyć wszystkiego co najlepsze, 
gdyż dziś mamy imieniny Wojciecha. Przepraszam za tę prywatę, niemniej jednak myślę, że 
nikogo nie uraziliśmy tymi życzeniami płynącymi z serca z prośbą o dbanie o nasz samorząd 
oczywiście, a w sposób szczególny o jego finanse. Szanowni Panowie radni, mając 
świadomość, że wczytaliście się w dzisiejszy porządek obrad, poprosiłbym o to, żebyśmy  
w tym momencie przyjęli porządek posiedzenia. Proszę o podjęcie głosowania. Kto z Panów 
jest za? Głosujemy – przypomnę – w sposób hybrydowy.” 
 
Wynik głosowania (przyjęcie porządku obrad): 
- 4 głosy – za, 
- 0 głosów – przeciw, 
- 0 głosów – wstrzymujących się. 
 
Porządek obrad został przyjęty. 
 
Pan radny Tomasz Kominek Wiceprzewodniczący Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedział: „Zatem jednogłośnie przyjęliśmy porządek obrad przygotowany na 
dzisiejszą komisję. Szanowni Panowie radni, drodzy Państwo, przechodzimy do kolejnego 
punktu.” 
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Ad pkt. 2 
Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki Finansowej  
z 26 marca 2025 roku. 
 
Pan radny Tomasz Kominek Wiceprzewodniczący Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedział: „Więc po raz kolejny mogę i pragnę zadać pytanie kto z Panów 
radnych jest za przyjęciem protokołu z 26 marca, kto jest przeciw, kto się wstrzymał?” 
 
Wynik głosowania: 
- 4 głosy – za, 
- 0 głosów – przeciw, 
- 0 głosów – wstrzymujących się. 
 
Protokół nr 12/2025 z posiedzenia Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki Finansowej został 
przyjęty. 
 
Pan radny Tomasz Kominek Wiceprzewodniczący Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedział: „Jednogłośnie – rozumiem – tak jednogłośnie hybrydowo przyjęliśmy 
porządek obrad na dzisiejszą… nie porządek obrad, przyjęliśmy protokół z posiedzenia 
Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki Finansowej z 26 marca 2025 roku. Kolejnym punktem 
przygotowanym na dzisiejszą komisję w punkcie 3 znajduje się funkcjonowanie naszego 
PZOZ-u pod względem zabezpieczenia usług medycznych i specjalistycznych mieszkańców 
Płocka, informacje za tym płynące o kontraktach z NFZ na rok bieżący i realizacje kontraktów 
za rok miniony; informacja o nocnej i świątecznej pomocy medycznej realizowanej w trzech 
głównych podmiotach w Płocku.” 
 
Ad pkt. 3 
Funkcjonowanie PZOZ Sp. z o.o. pod względem zabezpieczenia usług medycznych 
i specjalistycznych mieszkańców Płocka – informacje o kontraktach z NFZ na rok 
2025 i realizacji kontraktów w 2024 roku. Informacja o Nocnej i Świątecznej 
Pomocy Medycznej realizowanej w trzech głównych podmiotach w Płocku. 
 
Materiał stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 
Pan radny Tomasz Kominek Wiceprzewodniczący Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedział: „I chciałbym powitać Pana prezesa właśnie, w odpowiednim miejscu 
Pan Marek Stawicki pojawił się na dzisiejszych obradach. Natomiast, szanowni Państwo, 
zanim przejdziemy – i Panowie radni – do głosowania, czy ma tym etapie zapoznawania się  
z tą dokumentacją i z tym punktem są jakieś pytania, sugestie, refleksje dotyczące tego 
materiału? Proszę bardzo, jest zgłoszenie Pana przewodniczącego Korgi. Zatem zapraszam do 
zabrania głosu.” 
 
Pan radny Tomasz Korga powiedział: „Ja mam pytanie do Pana prezesa. Z materiału, który 
Pan dla nas przygotował wynika niezbicie, że te następne lata, czyli 2024 i 2025 – mam 
nadzieję, że nie dłużej – sytuacja Pana firmy pod względem finansowym będzie zła.” 
 
Pan Marek Stawicki Prezes Zarządu Płockiego Zakładu Opieki Zdrowotnej Sp. z o.o. 
powiedział: „[głos z sali niezrozumiały].” 
 
Pan radny Tomasz Kominek Wiceprzewodniczący Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedział: „Przepraszam, jeżeli mogę prosić Pana prezesa o zabranie głosu do 
mikrofonu, gdyż to wszystko mamy protokołowane, jest nagrywane. Zapraszam, ja już tu 
oczywiście schodzę z tego miejsca. Proszę bardzo.” 
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Pan radny Tomasz Korga powiedział: „Dlatego mówię: zła, bo w ostatnim czy przedostatnim 
akapicie Pana sprawozdania jest wyraźnie napisane, że będą to straty przynajmniej na ten 
rok około 11 milionów. Ale jeszcze chwilkę. Ja mam takie pytanie: jak Pan zamierza  
z tej sytuacji wybrnąć?” 
 
Pan Marek Stawicki Prezes Zarządu Płockiego Zakładu Opieki Zdrowotnej Sp. z o.o. 
powiedział: „To może tak… Dzień dobry Państwu. Niewątpliwie prognoza na rok 2025 jest 
znacznie gorsza niż na 2024 czy 2023. To co się zmieniło w ostatnim okresie to jest odejście 
przez NFZ od polityki… z jednej strony odejście przez NFZ od polityki płacenia za 
nadwykonania, powrót jakby do takich reguł które były typowe dla NFZ w latach  
– powiedzmy – do covidowych, czyli płacenie za… albo za wybrane rodzaje świadczeń, albo 
dyskonto, czyli ileś procent, tam 50, 80, cokolwiek. Natomiast jakby to co się zmieniło to 
został przez ostatnie kilka lat, ja bym powiedział znowu pewnie mniej więcej od covida  
– nazwijmy to – rozchwiany pewien system, nazwijmy to, funkcjonowania podmiotów 
medycznych. W poprzednich latach, czyli znów powiedzmy tu taką pewną cezurą jest… są te 
lata covidowe, wszyscy wiedzieli, że NFZ nie płaci za całość, natomiast z drugiej strony NFZ 
czy Ministerstwo Zdrowia nie ingerowało… czy ustawodawca generalnie nie ingerował  
w poziom ponoszonych kosztów. Natomiast od roku 2021… przepraszam 2022, weszły 
regulacje dotyczące wynagrodzenia minimalnego w zawodach medycznych i z roku na rok są 
jakby ustawowo przyznawane dosyć wysokie podwyżki, znacznie wyższe niż – powiedzmy  
– inflacja. Do roku 2023 włącznie polityka NFZ-u była taka, że musicie dać podwyżki, ale 
jeżeli robicie nadwykonania to my za nie płacimy i próbujcie sobie jakoś z tym poradzić przez 
zwiększanie ilości świadczeń. I to – powiedzmy – może nie było do końca uczciwe, ale jakoś 
działało. Natomiast w 2024 roku to zostało zmienione w tym sensie, że NFZ nie płaci za 
wszystko, natomiast w dalszym ciągu te podwyżki są jakby narzucane i to jest jakby powód 
dla którego przewidywania nasze… po pierwsze, dla którego rok 2024 finansowo był gorszy 
niż poprzedni rok i przewidywania na kolejne lata są coraz gorsze, bo ta jakby… te nożyce 
zaczną się coraz bardziej rozjeżdżać…” 
 
Pan radny Tomasz Korga powiedział [z sali]: „Bo jeszcze jest energia, Panie prezesie.” 
 
Pan Marek Stawicki Prezes Zarządu Płockiego Zakładu Opieki Zdrowotnej Sp. z o.o. 
powiedział: „Ja już jakby… Oczywiście wiadomo, że wszystkie inne koszty rosną, takie… tylko 
że… czy energia, czy – nie wiem – materiały, czy większość innych rzeczy, to tak samo 
dotyczy szpitala, jak i każdego innego podmiotu. Natomiast to co charakterystyczne jest dla 
podmiotów medycznych to jest właśnie jakby ta ustawa o wynagrodzeniach minimalnych  
w zawodach medycznych, która dotyczy tylko nas i jakby to jest coś co – tak jak 
powiedziałem – weszło w życie w 2022 roku i od początku tak naprawdę nie było 
przyjmowane do wiadomości przez ustawodawcę czy przez rządzących, niezależnie, nie 
chciałbym tutaj jakby teraz koncentrować na kwestiach politycznych, natomiast i poprzedni 
rząd, jak i… czy poprzednia ekipa rządząca, jak i aktualna jakby tego za bardzo nie przyjmują 
do wiadomości. Jak sobie z tym planujemy poradzić w przyszłości? No… Na pewno…” 
 
Pan radny Tomasz Korga powiedział [z sali]: „Miasto pomoże.” 
 
Pan Marek Stawicki Prezes Zarządu Płockiego Zakładu Opieki Zdrowotnej Sp. z o.o. 
powiedział: „Na pewno… To prawda. Miasto zawsze pomagało i zakładam, że pomoże  
w przyszłości, co nie oznacza, że pewnie tutaj można liczyć na jakiś weksel in blanco. 
Wiadomo, że pomoże w jakiś racjonalnych – że tak powiem – zakresach.” 
 
Pan radny Tomasz Korga powiedział [z sali]: „Nie zazdroszczę. Dziękuję bardzo.” 
 
Pan radny Tomasz Kominek Wiceprzewodniczący Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedział: „Dziękujemy za zarówno zapytanie, jak i za merytoryczną odpowiedź 
na nie. Czy na tym etapie dyskusji ktoś z Panów radnych…? Tak, jest kolejne zgłoszenie. 
Proszę bardzo, Panie Mirosławie.” 
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Pan radny Mirosław Milewski powiedział: „[głos z sali niezrozumiały] od początku „[głos z 
sali niezrozumiały], tylko kilkanaście milionów [głos z sali niezrozumiały]. [głos z sali 
niezrozumiały] i wskazał Pan prezes jako główną, ale nie jedyną, przyczynę takiego 
znaczącego, pogłębiającego się [głos z sali niezrozumiały]. [głos z sali niezrozumiały] NFZ, 
dalej [głos z sali niezrozumiały]. OK, przyjmuję [głos z sali niezrozumiały]. Natomiast 
pytanie: co w związku z tym i czy zarząd przewiduje już jakieś ograniczenia [głos z sali 
niezrozumiały], bo cztery, pięć, sześć [głos z sali niezrozumiały]? [głos z sali niezrozumiały], 
natomiast jeśli będzie wynik [głos z sali niezrozumiały] minus 20 milionów to już będzie 
trudno [głos z sali niezrozumiały]. [głos z sali niezrozumiały] może jakieś znaczące 
ograniczenia kosztów funkcjonowania PZOZ-u. Takie plany już są czy może będą dopiero 
opracowywane? A może nie?” 
 
Pan Marek Stawicki Prezes Zarządu Płockiego Zakładu Opieki Zdrowotnej Sp. z o.o. 
powiedział: „Najpierw dwa drobne sprostowania. Jeżeli już kogoś mamy winić to nie NFZ, 
tylko bardziej ministerstwo, bo to…” 
 
Pan radny Mirosław Milewski powiedział: „Ja mówiłem: mocodawca.” 
 
Pan Marek Stawicki Prezes Zarządu Płockiego Zakładu Opieki Zdrowotnej Sp. z o.o. 
powiedział: „Tak. Po drugie, 20 milionów to się jeszcze nigdzie nie pojawia i do 20 milionów 
to jeszcze jest daleko. Oczywiście tutaj ta prognoza na kolejny rok jest… na bieżący rok jest 
– tak jak tu Panowie zauważyliście – 11, natomiast do 20 to jeszcze jest daleko, co nie 
zmienia faktu, że oczywiście nawet to 11 to jest więcej niż szpital czy PZOZ byłby w stanie  
– że tak powiem – jakoś znieść bez istotnego wsparcia ze strony właściciela. Czy są robione 
jakieś działania, które miałyby to zmienić? Po pierwsze, zakładając, że nie zmieni się polityka 
w zakresie nadwykonań, a przyjęcie założenia, że się zmieni na lepsze byłoby mocno 
życzeniowe, to nie da się istotnie poprawić wyniku przez takie – nazwijmy to – delikatne 
działania restrukturyzacyjne dlatego, że na dzień dzisiejszy w ubiegłym roku 85 procent 
naszych kosztów to były wynagrodzenia. W tym roku będzie jeszcze więcej, bo jakby te 
wynagrodzenia z roku na rok o kilka procent rosną w całości kosztów. W związku z czym 
szukanie oszczędności poza wynagrodzeniami oczywiście coś może dać, ale są to siłą rzeczy 
kosmetyczne rzeczy. Po stronie wynagrodzeń znowu jesteśmy – z jednej strony – ograniczani 
normatywami, bo te normatywy weszły mniej więcej – w zależności jeszcze od obszaru, ale  
– około pięciu lat temu…” 
 
Pan radny Tomasz Korga powiedział [z sali]: „Nawet więcej.” 
 
Pan Marek Stawicki Prezes Zarządu Płockiego Zakładu Opieki Zdrowotnej Sp. z o.o. 
powiedział: „Czy nawet więcej. To zależy właśnie… Nie wchodziły wszędzie jednoczasowo, 
natomiast też wcześniej dotyczyły SPZOZ-ów, a potem spółek, ale na dzień dzisiejszy  
w zasadzie tymi normatywami są już objęte wszystkie rodzaje działalności i tutaj jakby nie 
ma możliwości – pomijając jakby to było odbierane – zmniejszenie ilości pielęgniarek, lekarzy 
czy jakichkolwiek innych pracowników. Z drugiej strony jesteśmy jakby nakręcani tymi 
ustawowymi podwyżkami, więc tu nie ma jakby za bardzo realnych możliwości dokonania 
istotnych cięć kosztów po stronie… znaczy, istotnych jakby restrukturyzacji po stronie 
kosztów bez zmiany profilu działalności. Tak jak powiedziałem, dopóki były płacone 
nadwykonania można było szukać pewnych optymalizacyjnych jakby działań po stronie 
przychodów, natomiast w momencie kiedy mamy jakby ten sufit przychodowy tutaj też nie 
bardzo jest jakieś pole do działania. To co mogłoby ewentualnie być rozważane – mówię 
czysto hipotetycznie, nie mówię, że takie ruchy zostały podjęte – to jest wybranie tych 
fragmentów szpitala, które są najbardziej deficytowe i po prostu brutalne jakby zmniejszenie 
szpitala, bo też sytuacja jest taka i to jakby też taka zmiana, nazwijmy to, rentowności 
działalności następuje od wielu lat na korzyść wszystkich tych ambulatoryjnych zakresów, 
czyli to co u nas jest na Miodowej, na Tysiąclecia, na Reja i pogłębiająca się deficytowa 
jakby… pogłębiające się straty właściwie na prawie wszystkich oddziałach szpitalnych.  
To pewnie też wynika trochę jakby z tego, że NFZ zdaje sobie sprawę, że po stronie tej 
ambulatoryjnej duża część świadczeniodawców to są podmioty prywatne, które w sytuacji 
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gdyby te działalności były nierentowne to po prostu zlikwidują poradnie i NFZ ma problem. 
Natomiast wiadomo że szpitale tak łatwo się nie zamykają z różnych przyczyn, zarówno – 
nazwijmy to – medialno-politycznych, jak i czysto…” 
 
Pan radny Tomasz Kominek Wiceprzewodniczący Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedział: „Społecznych.” 
 
Pan Marek Stawicki Prezes Zarządu Płockiego Zakładu Opieki Zdrowotnej Sp. z o.o. 
powiedział: „Podsumowując, jeżeli byśmy chcieli przy tych warunkach jakie… bez zmiany 
warunków – nazwijmy to – zewnętrznych istotnie poprawić wynik finansowy PZOZ-u to 
niestety musiałoby się to wiązać z głęboką restrukturyzacją związaną z ewentualnym jakimś 
ograniczaniem zakresy świadczeń.” 
 
Pan radny Mirosław Milewski powiedział: „[głos z sali niezrozumiały].” 
 
Pan radny Tomasz Kominek Wiceprzewodniczący Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedział: „Przepraszam, jeżeli mogę prosić o wciśnięcie odpowiedniego 
przycisku na mikrofonie to będzie sensowniej, ponieważ inni chcieliby też posłuchać, a przede 
wszystkim do protokołu. Super, dzięki bardzo.” 
 
Pan radny Mirosław Milewski powiedział: „Dobrze, dziękuję. Koszty rozumiem, że Pan 
prezes podsumował, że nie jest możliwe, szczególnie koszty osobowe, które – jak wynika ze 
sprawozdania – rosną z 76 procent w 2022 do planowanych 80 w przyszłym…” 
 
Pan Marek Stawicki Prezes Zarządu Płockiego Zakładu Opieki Zdrowotnej Sp. z o.o. 
powiedział: „Chyba nawet więcej niż 80.” 
 
Pan radny Mirosław Milewski powiedział: „Nawet więcej. OK. A więc te koszty… te koszty 
rosną bardzo… bardzo znacząco. W związku z tym pytanie takie inne: czy… W związku z tym 
jeśli nie ograniczanie kosztów to zwiększanie przychodów innych niż NFZ, czy tutaj są jeszcze 
jakieś możliwości w sensie kreatywności zarządu czy w sensie może inwestycji, remontów, 
które są wykonywane? Czy w tym zakresie coś, jakieś nowe przychody, niekoniecznie te 
pokrywane przez NFZ, są możliwe do uzyskania w przyszłym roku czy w latach następnych, 
bo być może coś tam jest planowane na kolejne lata? To pierwsze, a po drugie: jeśli chodzi  
o nadwykonania to chciałbym zapytać ile w sumie było nadwykonań za ostatni rok i ile pokrył 
NFZ i dlaczego to porozumienie było takie a nie inne, nie w 100 procentach? Z czego ono 
wynikało? Dziękuję.” 
 
Pan radny Tomasz Kominek Wiceprzewodniczący Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedział: „Proszę bardzo, Panie prezesie.” 
 
Pan Marek Stawicki Prezes Zarządu Płockiego Zakładu Opieki Zdrowotnej Sp. z o.o. 
powiedział: „To może tak: zacznę tak jak Pan zaczął pytać. Po pierwsze, ten udział płac – tak 
jak powiedziałem – on rośnie i będzie rósł, chociaż największy skok był w roku 2022, bo tam 
była jakby skokowa podwyżka wynagrodzeń o 30 procent, jakby tych – nazwijmy  
– wynagrodzeń jednostkowych. Potem z roku na rok było to około 12 procent, więc siłą 
rzeczy wiadomo, że ten udział wynagrodzeń rośnie i to rośnie we wszystkich podmiotach 
medycznych. Czy jest możliwe istotne zwiększenie przychodów – nazwijmy to  
– komercyjnych, bo rozumiem, że o to Pan pytał, innych niż NFZ? One rosną, natomiast 
ponieważ jakby zawsze te przychody nie NFZ-owskie stanowiły kilka procent, około pięciu 
procent całości przychodów, to nawet jakby istotne zwiększenie… też nie ma co tutaj 
czarować, że można z roku na rok to podwoić. To każdy taki proces jest procesem po prostu, 
czyli można je zwiększać, ale to zwiększenie – nie wiem – z 5 do 7 procent co jest 
dramatycznym przyrostem, bo to mówimy wtedy o 400-procentowym przyroście jakby  
w ramach kategorii, siłą rzeczy nie zbawi całej spółki. Tak jak powiedziałem, te przychody 
komercyjne z roku na rok rosną, one się rozwijają przede wszystkim w takich zakresach jak 
medycyna pracy, jak ortopedia, rehabilitacja. Natomiast też trzeba patrząc realnie. Dwa 
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największe oddziały PZOZ to jest interna i ginekologia i tam potencjał na komercję jest 
zerowy, tutaj w ogóle nie ma co udawać, że poza jakimiś pojedynczymi przypadkami, które 
nie mają wpływu de facto na kondycję całej spółki i się coś może pojawić. To nie są zakresy 
gdzie istnieje w ogóle komercja w Polsce, poza takimi być może już zupełnie sytuacjami dla 
ludzi, którzy dysponują bardzo dużymi pieniędzmi i w ogóle nie są zainteresowani leczeniem 
się w państwowych jednostkach, ale to nie jest profil PZOZ-u. Teraz odnośnie nadwykonań za 
rok ubiegły. Poziom nadwykonań – nazwijmy to – takich… Gdyby popatrzeć na to ile PZOZ 
wykonał świadczeń, a ile było w pierwotnym kontrakcie, dlatego że ten kontrakt NFZ co i rusz 
tam koryguje i to jakby trudno na takich prostych tabelkach to wprost pokazać, to było około 
10 milionów złotych, niecałe 10, ale ten rząd wielkości. Duża część z tych świadczeń była 
płacona sukcesywnie, to znacznie kwartalnie bądź półrocznie, ponieważ duża część z tych 
nadwykonań była realizowana w zakresach, które są nielimitowane. W tym momencie o ile  
– nie wiem – kilkanaście lat temu nielimitowane z zakresu PZOZ to były tylko porody to 
dzisiaj są poza porodami wszystko co dotyczy dzieci – znaczy to tak jest w całej Polsce, to 
oczywiście dotyczy ta zasada – wszystko co dotyczy niepełnosprawnych plus cała 
specjalistyka ta, która jest na Miodowej. Więc to jest już dosyć duża część kontaktów PZOZ 
jakby pozbawiona tych limitów, co nie oznacza znowu, że można to jakby w nieskończoność 
te świadczenia rozwijać co roku – nie wiem – o kilkadziesiąt procent. Tu znowu mówimy  
o jakiś racjonalnych założeniach co do przyszłości. Zrzekliśmy się 1,5 miliona złotych z tych 
kilku milionów – bodajże 4 – które na koniec, czy 4,5, 4,6… 4,6 było natomiast w ostatnim 
etapie rozliczane,  z tego trzeba było się zrzec 1,5 miliona, żeby w ogóle cokolwiek dostać  
i reguły były tutaj narzucone przez NFZ w całej Polsce identyczne, nie w tym sensie, że każdy 
podmiot dostawał ileś procent, tylko dany rodzaj świadczenia był rozliczany w danym 
procencie, w całej Polsce tak samo, czy na przykład – nie wiem – endoprotezy były płacone  
w 70 procentach, chirurgia, ortopedia w 60, rehabilitacja w 50 itd.” 
 
Pan radny Tomasz Korga powiedział [z sali]: „Czyli Pan się nie zrzekł, tylko zmuszono Pana, 
żeby Pan się zrzekł.” 
 
Pan Marek Stawicki Prezes Zarządu Płockiego Zakładu Opieki Zdrowotnej Sp. z o.o. 
powiedział: „Tak. Mogłem się zrzec wszystkiego ewentualnie. Tutaj mamy… Zrobiliśmy raz taki 
ruch za rok bodajże 2018, gdzie NFZ proponował zapłatę nadwykonań w ZPO na poziomie 
tam mniej więcej jednej czwartej, to już uznaliśmy, że to jest przesada. Poszliśmy z tym do 
sądu i na razie jesteśmy – w roku 2025 – po jednej rozprawie.” 
 
Pan radny Mirosław Milewski powiedział [z sali]: „Sądy nie przyspieszyły [głos  
z niezrozumiały].” 
 
Pan radny Tomasz Kominek Wiceprzewodniczący Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedział: „Dziękujemy bardzo.” 
 
Pan radny Mirosław Milewski powiedział: „Ja jeszcze tylko jedno pytanie.” 
 
Pan radny Tomasz Kominek Wiceprzewodniczący Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedział: „Proszę bardzo.” 
 
Pan radny Mirosław Milewski powiedział: „W związku z tym co usłyszeliśmy, cóż,  
99 procent pewności, że jak się za rok spotkamy to będziemy mieli minus kilkanaście 
milionów – już nieważne czy 11, czy 19, ale kilkanaście – jak… co zamierza Pan 
zaproponować na Walnym Zgromadzeniu jak pokryć ten dług, z czego? Z przyszłych 
przychodów?” 
 
Pan Marek Stawicki Prezes Zarządu Płockiego Zakładu Opieki Zdrowotnej Sp. z o.o. 
powiedział: „Nie chciałbym teraz mówić co będzie się działo za dwa miesiące na Walnym, bo 
to jeszcze do tego dwa miesiące. Jak dojdziemy do tego momentu będę po rozmowach 
również z właścicielem, to coś zostanie na pewno zaproponowane i oczywiście będą Państwo  
o tym mogli się dowiedzieć. Natomiast trudno teraz wybiegać w przyszłość, tym bardziej, że 
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nie jest…” 
 
Pan radny Mirosław Milewski powiedział: „Ale jako komisja finansów to chcielibyśmy trochę 
poznać te mechanizmy jak zamierza spółka w kontekście tak rysujących się poważnych już  
problemów finansowych, może nie chodzi o kwoty czy coś, ale jakie mechanizmy tutaj zarząd 
będzie proponował, czy w ogóle coś będzie proponował, czy też powie do miasta – nie wiem 
– zróbcie coś, bo ja nie jest w stanie już nic zrobić, ten niedobry NFZ mnie ograbił.” 
 
Pan Marek Stawicki Prezes Zarządu Płockiego Zakładu Opieki Zdrowotnej Sp. z o.o. 
powiedział: „Naprawdę nie wydaje mi się, że to jest moment, w którym mógłbym takie 
informacje Państwu odpowiedzialnie przekazać. Nawet jeżeli mam jakiś pomysł to 
wypadałoby najpierw jednak o tym porozmawiać z osobami, które są wprost odpowiedzialne 
za podejmowanie decyzji, a nie ogłaszać to gdzieś na forum publicznym.” 
 
Pan radny Tomasz Kominek Wiceprzewodniczący Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedział: „Dziękujemy za odpowiedź na tę chwilę. Czy są kolejne pytania  
w tym temacie? Jeżeli nie ma, to tylko podzielę się pewną refleksją, że każdy samorząd – czy 
to powiatowy, czy miejski, czy regionalny – boryka się z tymi samymi problemami. Istnieje 
wysokie prawdopodobieństwo, że zmniejszenie czy restrukturyzacja szpitala na poziomie 
samorządowym nie wniosą nic do sprawy dopóki dopóty nie będzie systemowych rozwiązań. 
Ale to taka moja refleksja. Szanowni Państwo, przechodzimy do głosowania. Kto z Panów 
radnych jest za pozytywną opinią do tego materiału, kto jest przeciw, kto wstrzymał się od 
głosu? Proszę o głosowanie. Kto jest za…?” 
 
Pan radny Mirosław Milewski powiedział [z sali]: „Jestem przeciw.” 
 
Pan radny Tomasz Kominek Wiceprzewodniczący Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedział: „Jest przeciw. Czyli mamy… Momencik, ja też pozwolę sobie uczynić 
tę powinność. Niestety, nie byłem w stanie już zagłosować w sposób… na moim – że tak 
powiem – sprzęcie, więc jestem za. Zatem hybrydowo podliczając: 3 osoby – za, przy  
1 głosie wstrzymującym i jednym głosie przeciw.” 
 
Wynik głosowania: 
- 3 głosy – za, 
- 1 głos – przeciw, 
- 1 głos – wstrzymujący się. 
 
Materiał został zaopiniowany pozytywnie. 
 
Pan radny Tomasz Kominek Wiceprzewodniczący Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedział: „Dziękuję bardzo serdecznie. Przechodzimy do kolejnego punktu.” 
 
Ad pkt. 4 
Gospodarka odpadami komunalnymi w Płocku – dochody i wydatki w ramach 
budżetu miasta Płocka z podziałem na rodzajowość za lata 2020-2024. 
Przedstawienie wysokości umów z odbiorcami odpadów komunalnych za wskazane 
lata. 
 
Materiał stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 
Pan radny Tomasz Kominek Wiceprzewodniczący Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedział: „Czy na tym etapie dyskusji ktoś chciałby zabrać głos, Panowie radni? 
Nie widzę. Szanowni Państwo, dziękuję. Zatem to jest moment, w którym możemy przejść do 
głosowania nad tą opinią. Kto z Panów radnych jest za pozytywną opinią dla tego materiału, 
kto jest przeciw, kto się wstrzymał? Dziękuję bardzo.” 
 
Pan radny Mirosław Milewski powiedział [z sali]: „Mój głos wstrzymujący.” 
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Pan radny Tomasz Kominek Wiceprzewodniczący Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedział: „Wstrzymujący. 3 głosy za, przy 2 wstrzymujących i jednej Pani 
przewodniczącej nieobecnej.” 
 
Wynik głosowania: 
- 3 głosy – za, 
- 0 głosów – przeciw, 
- 2 głosy – wstrzymujące się. 
 
Materiał został zaopiniowany pozytywnie.  
 
Pan radny Tomasz Kominek Wiceprzewodniczący Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedział: „Szanowni Państwo, dziękuję za głosowanie. Przechodzę do punktu 
5.” 
 
Ad pkt. 5 
Omówienie projektów uchwał na najbliższą sesję Rady Miasta Płocka  
w następujących sprawach:  
 
Pan radny Tomasz Kominek Wiceprzewodniczący Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej zaproponował, aby projekty uchwał na drukach nr 253 i 254 omówić razem. 
Radni wyrazili zgodę. 
 
1) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy-Miasto Płock na lata 2025-2051 
(druk nr 253) oraz 2) zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta Płocka na rok 2025 
(druk nr 254) 
 
Projekt uchwały na druku nr 253 z autopoprawką stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 
Projekt uchwały na druku nr 254 z autopoprawką stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 
Pan radny Tomasz Kominek Wiceprzewodniczący Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedział: „Mając świadomość oczywiście, szanowni Państwo, że jest to ostatnia 
komisja i Pan skarbnik wraz z Panią dyrektor przedstawiał te zmiany na poprzednich 
komisjach czy są jakieś szczegółowe pytania dotyczące tych zmian?” 
 
Pan radny Tomasz Korga powiedział [z sali]: „Autopoprawka.” 
 
Pan radny Tomasz Kominek Wiceprzewodniczący Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedział: „Jest kwestia dotycząca autopoprawki więc prosilibyśmy Pana 
skarbnika o tylko ten obszar autopoprawki.” 
 
Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „W autopoprawce mamy kilka 
tylko zmian. Natomiast takie istotne to mamy zwiększenie dochodów o 1 milion 13 tysięcy  
w związku z podpisaniem umowy z wojewodą mazowieckim na dofinansowanie z KPO 
utworzenia 68 nowych miejsc w żłobku na Kleeberga. To są środki oczywiście które 
przeznaczamy na tą inwestycję i dzięki temu możemy zdjąć własne środki, czyli zmniejszamy 
nasz wkład o 588 tysięcy. I zwiększenie mamy również w wydatkach o 150 tysięcy  
z przeznaczeniem na oprawy oświetleniowe ulic dla MZD. I jeszcze jedna taka istotna zmiana 
to jest zwiększenie dochodów o 183 tysięce w związku z otrzymaniem przez gminę środków  
z Funduszu Pracy z przeznaczeniem na dofinansowanie zadań z zakresu wspierania rodziny  
i rodzinnej pieczy zastępczej w ramach rządowego programu Dofinansowanie wynagrodzeń 
rodzinom zastępczym zawodowym i prowadzącym rodzinne domy dziecka w latach  
2024-2027. I te środki oczywiście przeznaczamy na zwiększenie wydatków w ORPZ, czyli 
ośrodku rodzinnej pieczy zastępczej właśnie dla rodzin 152 tysiące i w MOPS-ie dla…  
31 tysięcy. To takie największe zmiany. Jeśli jakieś pytania to postaram się odpowiedzieć.” 
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Pan radny Tomasz Kominek Wiceprzewodniczący Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedział: „Dziękujemy bardzo Panie skarbniku. Czy potrzebne są dodatkowe 
wyjaśnienia lub są jakieś pytania szczegółowe? Nie widzimy. Zatem dziękujemy. 
Przechodzimy do głosowania. Kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią projektu 
uchwały pomieszczonego na druku numer 253 właśnie z autopoprawką, kto jest przeciw, kto 
wstrzymał się od głosu? Proszę o głosowanie.” 
 
Pan radny Mirosław Milewski powiedział [z sali]: „Wstrzymuję się.” 
 
Pan radny Tomasz Kominek Wiceprzewodniczący Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedział: „Dziękuję za głosowanie. 3 osoby za, przy 2 głosach 
wstrzymujących.” 
 
Wynik głosowania (projekt uchwały na druku nr 253): 
- 3 głosy – za, 
- 0 głos – przeciw, 
- 2 głosy – wstrzymujące się. 
 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 
 
Pan radny Tomasz Kominek Wiceprzewodniczący Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedział: „Bardzo dziękuję za głosowanie. Przechodzimy do kolejnego druku. 
Kto z Panów radnych jest za pozytywną opinią projektu uchwały na druku numer 254  
z autopoprawką, kto jest przeciw, kto wstrzymał się od głosu? 3 głosy za…” 
 
Pan radny Mirosław Milewski powiedział [z sali]: „Wstrzymuję się.” 
 
Pan radny Tomasz Kominek Wiceprzewodniczący Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedział: „Tak jest. Przy 2 głosach wstrzymujących.” 
 
Wynik głosowania (projekt uchwały na druku nr 254): 
- 3 głosy – za, 
- 0 głos – przeciw, 
- 2 głosy – wstrzymujące się. 
 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 
 
Pan radny Tomasz Kominek Wiceprzewodniczący Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedział: „Dziękuję za głosowanie. Przechodzimy zatem do trzeciego projektu 
uchwały przygotowanego na najbliższą sesję dotyczącego wysokości ekwiwalentu 
pieniężnego dla strażaków ratowników ochotniczych straży pożarnych i kandydatów na 
strażaków ratowników ochotniczych straży pożarnych funkcjonujących na terenie  
Gminy-Miasto Płock – druk numer 244.” 
 
3) wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników ochotniczych 
straży pożarnych i kandydatów na strażaków ratowników ochotniczych straży 
pożarnych funkcjonujących na terenie Gminy-Miasto Płock (druk nr 244) 
 
Projekt uchwały na druku nr 244 stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 
Pan radny Tomasz Kominek Wiceprzewodniczący Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedział: „Czy na tym etapie są jakieś pytania dotyczące tego druku? Nie 
widzę, zatem przechodzimy – szanowni Panowie – do głosowania. Kto z Panów radnych jest 
za pozytywną opinią projektu uchwały pomieszczonego na druku numer 244, kto jest 
przeciw, kto wstrzymał się od głosu? Proszę o głosowanie.” 
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Wynik głosowania: 
- 5 głosów – za, 
- 0 głosów – przeciw, 
- 0 głosów – wstrzymujących się. 
 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 
 
Pan radny Tomasz Kominek Wiceprzewodniczący Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedział: „Dziękuję, jednogłośnie przyjęliśmy pozytywną opinię dla druku 
numer 244. Zatem możemy przejść do czwartego projektu uchwały pomieszczonego na 
druku numer 252.” 
 
4) szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania, odraczania terminu zapłaty 
lub rozkładania na raty spłaty oraz niedochodzenia należności pieniężnych  
o charakterze cywilnoprawnym i niepodatkowych należności budżetowych  
o charakterze publicznoprawnym, przypadających Gminie-Miasto Płock lub jej 
jednostkom organizacyjnym, warunków dopuszczalności pomocy de minimis  
w przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc de minimis oraz wskazania 
organów i osób do tego uprawnionych (druk nr 252) 
 
Projekt uchwały na druku nr 252 stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 
Pan radny Tomasz Kominek Wiceprzewodniczący Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedział: „I szanowni Panowie radni czy są jakieś pytania na tym etapie 
dyskusji nad tym projektem uchwały do druku numer 252? Jeżeli nie ma – szanowni Panowie 
– to przechodzimy do głosowania. Kto z Panów radnych jest za pozytywną opinią projektu 
uchwały pomieszczonego na druku numer 252, kto jest przeciw, kto wstrzymał się od głosu? 
Proszę o głosowanie. Dziękuję.” 
 
Wynik głosowania: 
- 5 głosów – za, 
- 0 głosów – przeciw, 
- 0 głosów – wstrzymujących się. 
 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 
 
Pan radny Tomasz Kominek Wiceprzewodniczący Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedział: „Jednogłośnie przyjęliśmy pozytywną opinię dla druku numer 252. 
Kolejny projekt uchwały pomieszczonej pod piątką.” 
 
5) odwołania opiekuna Młodzieżowej Rady Miasta Płocka (druk nr 241) 
 
Projekt uchwały na druku nr 241 stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
 
Pan radny Tomasz Kominek Wiceprzewodniczący Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedział: „Czy są potrzebne dodatkowe wyjaśnienia dotyczące druku numer 
241? Nie widzę, zatem przechodzimy do głosowania. Kto z Panów radnych jest za pozytywną 
opinią projektu uchwały pomieszczonego na druku numer 241, kto jest przeciw, kto 
wstrzymał się od głosu? Proszę o głosowanie.” 
 
Wynik głosowania: 
- 5 głosów – za, 
- 0 głosów – przeciw, 
- 0 głosów – wstrzymujących się. 
 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 
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Pan radny Tomasz Kominek Wiceprzewodniczący Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedział: „Jednogłośnie przyjęliśmy pozytywną opinię dla druku  numer 241. 
Przedostatni projekt uchwały dotyczący wyboru opiekuna Młodzieżowej Rady Miasta Płocka – 
druk numer 242.” 
 
6) wyboru opiekuna Młodzieżowej Rady Miasta Płocka (druk nr 242) 
 
Projekt uchwały na druku nr 242 stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
 
Pan radny Tomasz Kominek Wiceprzewodniczący Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedział: „Nie ma pytań rozumiem i dodatkowych wyjaśnień tu nie potrzeba, 
zatem przechodzimy – Panowie radni – do głosowania. Kto z Panów radnych jest za 
pozytywną opinią dla projektu uchwały na druku numer 242, kto jest przeciw, kto wstrzymał 
się od głosu?” 
 
Wynik głosowania: 
- 5 głosów – za, 
- 0 głosów – przeciw, 
- 0 głosów – wstrzymujących się. 
 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 
 
Pan radny Tomasz Kominek Wiceprzewodniczący Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedział: „Jednogłośnie przyjęliśmy pozytywną opinię dla druku numer 242.  
I, szanowni Panowie, ostatni punkt w tych projektach uchwał, pod punktem 7: nadanie 
medalu Zasłużony dla Płocka Panu Ryszardowi Olczukowi – druk numer 243.” 
 
7) nadania medalu „Zasłużony dla Płocka” Panu Ryszardowi Olczukowi (druk  
nr 243). 
 
Projekt uchwały na druku nr 243 stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
 
Pan radny Tomasz Kominek Wiceprzewodniczący Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedział: „Czy są potrzebne wyjaśnienia dodatkowe do tego projektu uchwały? 
Nie widzę, zatem prośba o przejście do głosowania. Kto z Panów radnych jest za pozytywną 
opinią projektu uchwały na druku numer 243, kto jest przeciw, kto wstrzymał się od głosu?” 
 
Wynik głosowania: 
- 5 głosów – za, 
- 0 głosów – przeciw, 
- 0 głosów – wstrzymujących się. 
 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 
 
Pan radny Tomasz Kominek Wiceprzewodniczący Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedział: „Jednogłośnie przyjęliśmy pozytywną opinię dla druku numer 243. 
Zatem zamknęliśmy ten proces głosowania. Przechodzę do kolejnego punktu, 
przedostatniego – Sprawy różne.” 
 
Raport ze wszystkich głosowań stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
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Ad pkt. 6 
Sprawy różne. 
 
Pan radny Tomasz Kominek Wiceprzewodniczący Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedział: „Informuję, że nie ma spraw do omówienia na tę chwilę, chyba że są 
jakieś głosy z sali płynące. Nie widzę. Zatem bardzo dziękuję, przechodzę do punktu 
ostatniego: Zakończenie posiedzenia.” 
 
Ad pkt. 7 
Zakończenie posiedzenia. 
 
Pan radny Tomasz Kominek Wiceprzewodniczący Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedział: „Do zobaczenia na jutrzejszej sesji Rady Miasta Płocka. Dziękuję.  
Do widzenia.” 
 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
 
 

Wiceprzewodniczący 
Komisji Skarbu, Budżetu  
i Gospodarki Finansowej  

/-/ Tomasz Kominek 
 
 
 
 
Protokołowała: 
 
/-/ Małgorzata Danieluk 
 
 
 


